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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

23.08.2021 

Mødested 

Nyt personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 18.00 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 01 / 2021-22 

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD),  

Louise Lund Pedersen (LP), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Henrik Vittrup Zoega (HZ), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann (PD),  

Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) 

Elevrådsrepræsentant Lasse Kruse Hansen  

 

Afbud fra:  

Jens-Kristian Tersløse 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

 

Hvad har vi diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

 Formanden 

 SFO 

  Lukket punkt=ikke til referat 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 SCV 

 Almen skolen 

1. Opstart 

2. Byggeri 

3. Corona 

4. Pedelsituationen 

5. Fotografering 

 Elevrådet 

SFO:  

Vi er igen oppe på et fornuftigt børnetal. Vi har 160 indmeldte børn (9 flere 

end normering). Flere bliver fristet af 3.klassestilbuddet  

Vi er i gang med forskellige udviklingsprojekter, så det også kan ses i SFO, at 

Vonsild Skole arbejder med bl.a. udeliv og FabLab. 

SCV:  

Der er ansat nyt personale. ASK IKT er indsatsområde. Der går pt 87 elever 

på SCV.  

Almen:  

Normal opstart uden restriktioner.  

Eleverne kan forsat blive testet (12-15 år), hvis de ikke er vaccineret.  

Der har været 1 års gennemgang af byggeriet.  

Der vil blive videoovervågning om hele skolen inden for de næste par uger. 

Overvågningen vil kun blive gennemset i tilfælde af politianmeldelse.  

Fotografering vil ske i slutningen af august og starten af september. 

Pedelsituationen er nu stabil.  

Elevrådet:  

Velkommen til Lasse & Jens-Kristian. 

Elevrådet har haft deres første møde. Elevrådet vil gerne stå for 

trivselsdagen. Elevrådet kommer med et udspil til ledelsen.  

 Valg til formand, 

næstformand, ordstyrer 

og kommunikationsansv. 

Skal vi have fast 

ordstyrer, eller 

skal det gå på 

omgang? 

 Thorbjørn Agerholm er valgt til formand 

Vibeke Hansen er valgt til næstformand 

Kim Degn er valgt som fast ordstyrer 

Suzet Skovby er valgt som kommunikationsansvarlig 

 Trafik At alle er 

orienteret om 

trafikudvalgets 

arbejde 

Oplæg ved Stefan Status:  

Der er talt p-pladser (157 almindelige pladser om hele skolen og hallen). 

Med behovet for personaleparkering burde der være 57 tomme pladser til 

forældre. 
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Side 3 

Der er lavet observationer i det mest belastede tidspunkt. Der arbejdes på 

at få et møde i forvaltningen i stand.  

Bilisterne kører heldigvis roligt grundet den tætte trafik. Udvalget arbejder 

videre og holder bestyrelsen orienteret. 
 

Fælles oplæg til 

forældremøder 

At bestyrelsen 

laver et fælles 

oplæg til 

forældremøderne, 

alle vil kunne 

bruge. 

Oplæg ved Stefan.  

Som inspiration se 

nedenstående: 

Hovedemner: 

- Forældrevalgte SKB-

medlemmer 

- Hvorfor har jeg valgt, at gå 

ind i bestyrelsen? 

- Hvad arbejder bestyrelsen 

med på Vonsild Skole 

(almen & SCV) 

- Hvad kan forældre bruge 

bestyrelsen til? 

Andet:  

Vision 2025  

Revision af principper 

Trafiksituationen 

Kommunikation og 

hjemmeside 

Skolebestyrelsesvalg i 

foråret 2022 

 
 

Der bliver lavet en fælles PP af Suzet, som vil være klar til kommende 

skoleår. Indtil da kan stikordene fra Stefans oplæg bruges.  
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Side 4 

 
Kommunikationsstrategi 

(V/O) 

At vi alle er 
orienteret om 
arbejdet 

Oplæg ved Suzet og Pernille Rettelser er givet til Suzet.  

Strategien sendes ud, når den er tilrettet.  

Kommunikationsstrategien er godkendt og vedtaget.  

 Sammenskrivning af 
principper 
 

 Oplæg ved Suzet og Pernille Rettelser er givet til Suzet. Principsamlingen sendes ud, når den er tilrettet. 

Sammenskrivningen er godkendt og vedtaget. 

 

SCV mangler, at deres særkendetegn er skrevet ind.  

Anne og Vibeke mødes og formulerer SCV´s tilføjelser.  

Principperne gøres synligt for personalet, når rettelserne er lavet.  

 

 Forretningsordenen  Oplæg ved Jens Rettelser er lavet og ny forretningsorden er godkendt. 

 

Dagsorden og bilag til SKB-møde skal ligge i kalenderindkaldelsen og på 

hjemmesiden senest 4 dage før bestyrelsesmøde. 

 

 Visionsarbejdet (O) En kort 
orientering om,  
hvordan vi tænker 
arbejdet bliver 
struktureret 
fremadrettet 

Oplæg ved Peter Møder er udsendt til udvalget.  

Det forventes, at der samarbejdes med afdelingsteams, så der opstår 

refleksion omkring visioner for skolen.  

Personalet skal arbejde med visionen d. 7. sep. 2021. 

Evt.    Bestyrelsen havde ikke nogle indsigelser til ferieplanen.  

 

 

 

 


